
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1710

Vil ministeren kommentere artiklen ”Indsatte udnytter forvaltningsloven til at skaffe navne

på fængselsbetjente”, Fængselsforbundet den 26. august 2020, og redegøre for, hvorfor

fængselsbetjentes navn angiveligt fremgår af aktindsigtsbesvarelser, herunder bedes mi-

nisteren redegøre for følgende:

– om kriminalforsorgen har modtaget klager herom og i bekræftende fald antallet af kla-

ger,

– om andre ansatte i andre stillinger såsom ansatte på landets psykiatriske afdelinger

oplever samme problem, og i givet fald i hvilket omfang,

– om det samme problem kan forekomme i politiet, f.eks. ved at betjentenes fulde nav-

ne fremgår i politirapporter. Og vil ministeren redegøre for, hvad regeringen planlæg-

ger at gøre for at beskytte ansatte i udsatte jobs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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